

Besluitenlijst raadsvergadering 7 oktober 2020

Tijd	19:30 uur
Locatie	Digitaal
Voorzitter	L.J.E.M. van Riswijk
Aanwezigen	Lokaal Belang: E.G.B.M. Buil, T.J.E.M. Riswick-Keultjes, A. Ilhan, A.H.M. Albers, E.R. van Essen, T.G.H. Boekhorst, J.J. du Croix, A. Ok, P.J.M. Putman, H.F.G.M. Staring; CDA: W.J.M. van Dinther, F.B.M. Evers, F.H.F. Jansen, M. Kleinherenbrink, W.L.J. ten Have, J. de Nooij, H.T.W. Visser; PvdA: M.B.M. Jansen, M.R.A. Lap, N. Niebuur-Sluiter; SP: L. van der Velden, E.R. van der Schaft; VVD: P.A. Vos, W.J. Snelders; D66: P.W.M. Pollmann; GroenLinks: B.M. Kagei; Sociaal Zevenaar: H.L.M. Meijer

1	Opening De vergadering wordt om 19.30 uur geopend.
2	Vaststellen agenda De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld
3	Vragenuur 3a. Beantwoorden schriftelijke vragen door het college Er zijn door de fractie van Lokaal Belang schriftelijke vragen ingediend inzake de voortgang van het project Edisonstraat c.a. College vraagt of de vragen vanwege de late aanlevering schriftelijk beantwoord kunnen worden. De fractie van Lokaal Belang stelt het op prijs als de vragen mondeling in een volgende raadsvergadering beantwoord worden. Dit zal afgestemd worden met de agendacommissie. 3b. Mededelingen college Er zijn geen mededelingen. 3c. Wijze van afdoening van de ingekomen stukken De volgende brieven worden doorgeleid naar de Agendacommissie voor bespreking in de commissie: - Brief nr. 25 RIB 2020-093 ontwikkelingen Gelrepas voor de commissie Samenleving op verzoek van de fractie van GroenLinks. De fractie wil graag

	geïnformeerd worden over de inhoudelijke wijzigingen in het aanbod van de Gelrepas en wil graag de mening van de commissie weten over deze aanpassingen. - Brief nr. 8 Burgerbrief/klacht over groenonderhoud op verzoek van de fractie van D66 (in de commissie Ruimte van januari of februari 2021 als er wellicht weer fysiek vergaderd kan worden). - Brief nr. 11 van Vakvereniging Brandweer Vrijwilligers aan gemeentebestuur Ede inzake inrichting lokale brandweezorg naar de commissie Middelen op verzoek van de fracties van Lokaal Belang en de VVD. De VVD wil graag weten of dit in onze gemeente goed geregeld is en hoe het college hierin staat. Lokaal Belang wil graag op de hoogte worden gesteld van de gevolgen hiervan voor Zevenaar. - Brief nr. 17 VNG Ledenbrief 20-06g archivering tekstberichten naar de commissie Middelen op verzoek van de fractie van de VVD. De fractie wil graag van het college vernemen hoe dit is ingebed in de organisatie. Voor het overige besluit de raad de lijst ingekomen stukken conform behandeladvies vast te stellen.
4	Vaststellen besluitenlijst van de vorige vergadering De raad besluit de besluitenlijst van de raadsvergadering van 16 september jl. ongewijzigd vast te stellen.
5	Z/20/364204 Uitbreiding Grondexploitatie Zevenaar Oost met de Holtkamp Door de fracties van VVD en Sociaal Zevenaar is een amendement ingediend inzake de Grondexploitatie Zevenaar Oost. Door middel van het amendement willen de indieners aan het raadsbesluit toevoegen dat 24 boerenerfkavels uitgegeven en verkaveld worden voor het realiseren van bijzondere vormen van starterswoningen (bijv. HAB-woningen, tiny houses, flex-woningen), waarbij gestreefd wordt naar meer woningen dan de thans genoemde 24 stuks en wel zodanig dat het in het voorstel genoemde positieve financiële effect op de grondexploitatie onverkort overeind blijft. <i>Gemeenteraad</i> In het debat gaan de raadsleden in op het aantal sociale huurwoningen (de 50/50 deal), de term betaalbaarheid, het ingediende amendement (woningbouw voor starters), huisvesting van ouderen, de Woondeal, alternatieve woningbouw en het feit dat de baten en lasten nog niet gegarandeerd zijn. <i>College</i> College is van oordeel dat tiny houses een middel zijn en geen doel op zich. Stedenbouwkundige aanpassing, parkeren en de differentiatie van woningen spelen hierbij ook een rol. Het college streeft ernaar om bij goedkope woningen onder de 250.000 euro te zitten. Het amendement wordt ontraden.

	Het amendement is d.m.v. een hoofdelijke stemming verworpen. Voor hebben gestemd de leden Van der Velden, Vos, M. Jansen, Kagei, Lap, Meijer, Niebuur-Sluite, Van der Schaft en Snelders (9). De leden Visser, Ten Have, Albers, Boekhorst, Buil, Du Croix, Van Dinther, Van Essen, Evers, Ilhan, F. Jansen, Kleinherenbrink, De Nooij, Ok, Pollmann, Putman, Riswick-Keultjes en Staring hebben tegen gestemd (18).
6	Moties vreemd aan de orde van de dag - Door de fracties van Lokaal Belang, VVD en Sociaal Zevenaar is een motie vreemd ingediend inzake de afronding project Witte Kruis. In de motie wordt het college opgeroepen om als regievoerder intern te komen tot een versnelling van het proces om een MER Witte Kruis op te stellen en daarbij te streven naar afronding MER uiterlijk eind 2021. En ook daarbij de Provincie in kennis te stellen van deze motie en op te roepen mee te werken aan de versnelling van het proces en verder alles in het werk te stellen om verdere vertraging/uitstel van dit proces te voorkomen. - Door alle fracties is een motie vreemd ingediend inzake noodfietspad Spijk waarbij het college wordt opgeroepen de regie te pakken om met alle betrokkenen (incl. SAS) in gesprek te gaan om tot een passende oplossing te komen voor noodfietspad Spijk, waarbij een ieder zijn/haar verantwoordelijkheid pakt en in maatwerk oplossingen gedacht wordt en deze ten uitvoer gebracht worden. Verder wordt het college opgeroepen om de tussenliggende periode ook eventueel naar oplossingen te kijken om ervoor te zorgen dat alle leerlingen op reguliere schooldagen naar school kunnen en dit spoedig naar alle betrokkenen te communiceren en op zeer korte termijn hierover een bijeenkomst te organiseren. Verder willen de fracties dat het college met de politie in overleg treedt over de mogelijkheid tot het uitvoeren van snelheidscontroles en welke snelheidsbeperkende en/of attentieverhogende maatregelen op korte termijn genomen kunnen worden (zonder vertraging van de aanrijtijden van hulpdiensten). <i>Gemeenteraad</i> Ad a. De motie wordt toegelicht. De indieners zijn van mening dat er in de huidige raadsperiode een besluit genomen moet worden over wat 3 jaar geleden besproken is (in het herindelingsadvies/de verkiezingsprogramma's). De fractie van het CDA staat achter de doelstelling van de motie maar gelet op de haalbaarheid is het voor het CDA een dilemma. Als de datum ongewijzigd blijft, zal de fractie van het CDA verdeeld stemmen. Verder gaan de fracties in het debat in op de relatie van de MER-procedure met de MIAM (Meerjaren Investerings Agenda Mobiliteit) van de Provincie, de planning en het tijdspad, de Babberichseweg als 60 km-weg, de bussluis, de medewerking van inwoners, de samenwerking met Duitsland wat de verkeersstromen betreft,

	het verminderen van verkeersstromen, de overnachtingshaven Spijk, openbaar vervoer naar het Gelders Eiland en een verbod voor vrachtverkeer in de avond en de nacht. <i>College</i> Het college heeft maandag 5 oktober een gesprek met Provincie gehad over de ontsluiting van het Gelders Eiland. Provincie ziet wel de nut van de MER, maar niet de noodzaak. De leefbaarheid, de verkeersbewegingen en de landschappelijke inpassing worden bij het onderzoek betrokken. Provincie werkt mee aan de nota reikwijdte en detailniveau en stelt gelden ter beschikking voor het voorbereidend onderzoek, maar Zevenaar moet ook bijdragen. Er zijn diverse oplossingen. De procedure met wettelijke termijnen is noodzakelijk voor een zorgvuldige opbouw van het dossier. De raad ontvangt in week 42 een gezamenlijk persbericht van de gemeente en de Provincie. De motie is al bij de Provincie onder de aandacht gebracht. Het college roept de raad op om ook zelf politieke druk bij de Statenfracties uit te oefenen. De motie wordt in eerste instantie door het college afgeraden omdat de termijn waarnaar gestreefd wordt in de motie niet haalbaar is. Na een kort debat over de genoemde termijn in de motie en de woordkeuze laat het college weten de motie te kunnen steunen omdat er in de motie gesproken wordt over het "streven naar" de afronding van de MER uiterlijk eind 2021. <u>Toezegging:</u> <u>Er komt nog een antwoord op de volgende vragen:</u> <u>1. Wanneer wordt de nota Reikwijdte en Detailniveau vastgesteld? In de planning (BRO) staat voorjaar 2021, maar in de brief van 23 juni staat september 2021.</u> <u>2. In de begroting 2021 is € 369.000 opgenomen voor planonderzoek MER Witte Kruis waar nog separaat voorstel voor komt. Wanneer kan de raad deze tegemoet zien? En waarom is het budget voor de 60 km/uur Babberichseweg blijven liggen?</u> De motie is met 26 stemmen voor en 1 stem tegen aanvaard. Alleen de fractie van GroenLinks stemt tegen de motie. Ad b. De motie wordt door de fractie van de VVD toegelicht en de fractie dankt de overige raadsleden voor het steunen van de motie. De fractie van Lokaal Belang doet het voorstel om de motie wat het leerlingenvervoer betreft iets harder te maken en doet een tekstvoorstel. Na de toezegging van het college dat er gesprekken zullen plaatsvinden met ouders en schoolbesturen en dat er maatwerk geregeld zal worden als er signalen zijn dat leerlingen niet goed genoeg vervoerd kunnen worden, blijft de motie ongewijzigd. De motie wordt vervolgens met algemene stemmen aangenomen.
7	Sluiting De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 21.30 uur.